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Nieuwsbrief april 2023 
 
Bijeenkomst over water  
In het kader van de aanstaande 
Wetterskipsverkiezingen organiseerde de 
PvdA op donderdag 19 januari jl. een 
bijeenkomst over Water. Spreker Henk 
Mulder was helaas verhinderd, maar zijn 
plaats werd ingenomen door Annelies 
Stolp, onze nummer twee op de lijst voor 
het Wetterskip. Zij vertelde uitgebreid 
over het werk van het waterschap en over 
hetgeen de fractie van de PvdA heeft 
bereikt in de afgelopen periode en wil 
bereiken in de nieuwe periode.  
Date-Jan de Vries, beleidsadviseur Water 
bij de gemeente Smallingerland hield een 
zeer interessante lezing over stedelijk 
waterbeheer: “Hoe wordt in 
Smallingerland omgegaan met water in de 
wijk en wat kunnen gemeente en ook 
burgers bijdragen aan duurzaam 
waterbeheer”.  
Na de pauze zou het woord gegeven 
worden aan Edou Hamstra, lijsttrekker 
voor Provinciale Staten. Zij was echter ziek 
en werd vervangen door Kandidaat Eerste 
Kamerlid en huidig Statenlid Hetty 
Janssen. Zij sprak over de inzet van de 
Statenfractie met name op het gebied van 
water, het veenweidegebied en landbouw 
en natuur.  
De sprekers gingen uitgebreid in op de 
vragen van de aanwezigen. Het was een 
zeer levendige avond.  
 
Uitslagen verkiezingen Provinciale Staten 
en Wetterskip 
Op 15 maart waren er verkiezingen voor 
Provinciale Staten en het Wetterskip. 
Onze afdeling bracht ongeveer 10.000 
flyers rond in de diverse dorpen van de 
gemeente. Vele vrijwillige handen 
maakten daarbij licht werk. Veel leden 

liepen in hun eigen wijk en op twee 
zaterdagen gingen we met een grote 
groep door Oosterwolde en Appelscha. 
Deze beide zaterdagen waren erg gezellig 
en er werd in Appelscha ook gezamenlijk 
koffiegedronken. Misschien doet u een 
volgende keer ook mee?  
 
De uitslag van de verkiezingen liet deze 
keer langer op zich wachten door een 
nieuwe telmethode. Maar uiteindelijk 
waren de stemmen geteld en bleek dat de 
PvdA in de Staten de tweede partij werd 
(na BBB) en in het Wetterskip twee zetels 
binnenhaalde. Dat betekent dat Annelies 
Stolp uit Oosterwolde weer vier jaar in het 
Algemeen Bestuur van het Wetterskip 
zitting neemt.  
 

 
Foto: Annelies Stolp  
 
 
Jan Vledder kreeg een prima aantal 
stemmen voor PS, maar niet genoeg om 
met voorkeurstemmen gekozen te 
worden. Wat er uit de onderhandelingen 
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voor respectievelijk het nieuwe college 
van Gedeputeerde Staten en het Dagelijks 
Bestuur van het Wetterskip komt is op dit 
moment nog niet bekend. De PvdA praat 
mee over de formatie van GS en zit in het 
Wetterskip ook nog aan de 
onderhandelingstafel.  
 
Algemene Ledenvergadering  
De Algemene (voorjaars) ledenvergadering 
vond plaats op donderdag 23 maart in het 
dorpshuis in Langedijke. Voorzitter Marian 
Jager kon, in vergelijking met andere 
bijeenkomsten, een klein groepje welkom 
heten. De gebruikelijke onderwerpen, 
zoals het jaarverslag van het bestuur en 
het financiële jaarverslag werden vlot 
afgehandeld. De kascommissie was zeer 
tevreden en aan het bestuur/de 
penningmeester kon decharge worden 
verleend. Reika Dijkstra die al langere tijd 
meeloopt in het bestuur werd nu definitief 
gekozen tot bestuurslid. Dat maakt dat het 
bestuur weer vier leden telt.  
De fractie vertelde over wat er is gebeurd 
sinds de vorige ledenbijeenkomst en na de 
pauze werd de notitie ‘Samen onze 
toekomst in handen nemen’ van de Wiardi 
Beckman stichting en het wetenschap-
pelijk bureau van GroenLinks besproken. 
Veel aspecten van samenwerking en/of 
fusie kwamen aan de orde en vanuit de 
afdeling Ooststellingwerf worden de 
uitkomsten teruggekoppeld naar het 
hoofdbestuur van de PvdA.  
Aan het eind van de avond bedankten de 
oude en nieuwe fractie en het bestuur 
Marian Jager en Fimke Hijlkema, oud-
wethouders, nog voor hetgeen zij voor de 
Partij van de Arbeid hebben gedaan. Beide 
dames ontvingen een mooi pakket met 
streekproducten.  
 

 
Foto: Reika Dijkstra  
 
 
Samenwerking OWO 
Bestuursleden Reika Dijkstra en Fimke 
Hijlkema zijn bij een bijeenkomst van 
afgevaardigden van de afdelingen 
Weststellingwerf, Opsterland, 
Ooststellingwerf en het Gewest geweest. 
Hier werd gesproken over wat de 
afdelingen voor elkaar kunnen betekenen 
en hoe samenwerking vorm kan krijgen. 
Dit was een eerste kennismaking. 
Ongetwijfeld krijgt die een vervolg.  
 
Van de fractie  
Beste leden van de PvdA! 
Hier is een kort bericht van de fractie. 
Ten eerste willen wij opmerken dat wij 
vinden dat wij (als fractie) een heel leuke 
groep mensen bij elkaar hebben. We zijn 
allemaal heel verschillend, maar we 
kunnen het prima met elkaar vinden en 
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we vormen een goed team. Wij gaan 
overal heen, bezoeken veel locaties en 
instanties en spreken met veel mensen. 
Binnenkort gaan wij de dorpen in. Olphert 
Smit gaat dat organiseren. Wij vragen 
jullie hulp hierbij. 
 
Vervolgens willen we wat zeggen over wat 
er nu speelt in de raad. 
 
Wij zien dat er een aantal speerpunten 
zijn. Het thema Energie/warmtetransitie 
en daarmee het accommodatiebeleid (dat 
zijn de gebouwen van de gemeente die 
energie-neutraal moeten worden 
gemaakt) is erg belangrijk. Helaas 
vertraagt deze zaak omdat er, tot voor 
kort, geen menskracht was om dit 
programma aan te sturen. Gelukkig heeft 
de gemeente afgelopen week maar liefst 
drie personen aangenomen die de kar 
gaan trekken. Wij hopen dan ook dat de 
startnotitie in het 4e kwartaal van het jaar 
klaar zal zijn. Wij houden de vinger aan de 
pols! 

Burgerparticipatie is een volgend 
belangrijk punt. De startnotitie is bijna 
klaar. Onze vroegere voorzitter Ype 
Dijkstra heeft ons erg geholpen om dit 
document te amenderen. Wij horen vaak: 
“wij (dat zijn dan de inwoners van onze 
dorpen) worden niet gehoord”. Door het 
invoeren van burgerparticipatie en vooral 
burgerberaad worden onze inwoners heel 
erg bij zaken in onze gemeente betrokken 
en krijgen ze zelfs beslissingsrechten. Om 
precies te zien wat een burgerberaad is, 
kunt u deze YouTube film bekijken: 
Burgerberaad Pvda - YouTube. 

Vervoersarmoede is iets dat steeds meer 
gaat spelen in onze gemeente. Jullie 
weten allemaal wel dat er steeds minder 
openbare vervoersmogelijkheden zijn. Het 

nu bestaande systeem moet helemaal op 
de schop en we moeten toe naar een 
fijnmazig, flexibel, nieuw, vervoers-
systeem. Probleem is dat wij (de 
gemeente) hier niet over gaan. De 
provincie heeft dit in portefeuille. Wij (dat 
is de hele raad) willen binnenkort een 
symposium of een congres organiseren 
waar wordt uitgelegd hoe het toekomstige 
systeem zou kunnen werken. Natuurlijk 
houden wij jullie op de hoogte over dit 
onderwerp. Willen jullie meedoen? Zeg 
het ons! 
Wat speelt er (nog) niet? 
Wij hebben natuurlijk net de provinciale 
verkiezingen gehad. En daar is nogal wat 
gebeurd! De verhoudingen zijn sterk 
verschoven. Maar wij merken daar 
natuurlijk nu nog niet veel van. Eigenlijk is 
het nu afwachten welke coalitie wordt 
gemaakt. Pas dan worden de contouren 
duidelijk van belangrijke zaken zoals 
bijvoorbeeld het stikstofdossier. Ook hier 
is het dus afwachten. 
 
In het begin van deze brief vertelde ik dat 
we de dorpen ingaan.  
Wij komen langs! Graag hulp hierbij! Wij 
willen graag samen met onze leden door 
het dorp wandelen en belangrijke 
objecten (sporthal, school, zwembad, 
sportvelden, buurtcentrum etc.) bekijken. 
We willen dan ook graag met mensen 
spreken die met die objecten te maken 
hebben. Olphert belt met jullie. We 
beginnen waarschijnlijk in Appelscha en in 
Haule. 
Wij zien jullie dus binnenkort! 
 
Namens de fractie van de PvdA 
Jan Vledder. 
 
 
 

https://www.youtube.com/watch?v=-O2aIijOZq4
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Van de wethouder 
 
Tussen oud en nieuw. 
 
Op het moment dat ik dit verhaal schrijf 
zitten we in een overgangsperiode. Een 
periode tussen twee burgemeesters. 
Korthuis gaat en Werkman komt. 
Persoonlijk vind ik het wel een dingetje 
dat burgemeester Korthuis gaat. Ik heb er 
veel bewondering voor hoe zij geacteerd 
heeft in Ooststellingwerf. Ze heeft in een 
relatief korte periode een grote stempel 
op Ooststellingwerf achter gelaten. Een 
vrouw die door haar drive, inzicht en haar 
aandacht de opdracht van de CDK ten 
volle heeft uitgevoerd. 
Mijn eerste contacten met haar waren 
echter niet veel belovend. Ik was, als 
raadslid, voorzitter van de 
werkgeverscommissie toen de toenmalige 
griffier Sietse van Hemmen ons verliet. Er 
moest door de werkgeverscommissie snel 
een nieuwe (interim) griffier aangesteld 
worden. Ik wist toen al dat we met 
burgemeester Korthuis een burgemeester 
aan het roer hadden die stevig bestuurde. 
Dus hadden we, in mijn ogen, ook een 
stevige griffier nodig. Ik wist dat Mirjam 
van Bergen net een klus had geklaard en 
tijd had. Met dat idee in het achterhoofd 
heb ik alle fractievoorzitters gebeld en 
gevraagd of zij Mirjam geschikt achtten als 
interim. Daar waren zij vrijwel unaniem in. 
Echter had ik buiten burgemeester 
Korthuis gerekend. Of ik even rekening 
wilde houden met haar wensen 
aangaande een nieuwe griffier. Volgens 
mij had zij als burgemeester daar geen 
enkele rol in. Het was des raads! Hoe meer 
ik echter tegensputterde hoe meer kracht 
er van haar kant kwam. Uiteindelijk toch 
maar toegegeven en gesteld dat zij haar 

wensen op papier mocht zetten en dat wij 
dat mee namen in de commissie. Later 
hoorde ik dat het gedonderd heeft in het 
college. Die Nijboer…..  Correct! Mirjam 
kwam. 
Later, na veel gesprekken, kwam ik er wel 
achter dat burgemeester Korthuis 
uitsluitend handelt in het belang van de 
gemeente en dat er geen enkel persoonlijk 
belang achter zat bij welke beslissing dan 
ook. Een bestuurder met een open blik en 
oog voor een ieder die langs kwam. Niet 
iemand die op het huis lette maar ook aan 
onderhoud deed en er voor zorgde dat het 
huis staat zoals het nu is. 
Ik zal haar missen! 
En nu krijgen we de heer Werkman als 
nieuwe burgemeester. Hij komt in een 
team terecht dat al een poos draait en een 
eigen manier van werken heeft. De 
wethouders zijn er voor de hele raad en 
hebben hun kleur afgegooid. Vooruit voor 
de gemeenschap. We gaan zien welke 
stempel burgemeester Werkman gaat 
zetten. Na een aantal gesprekken ben ik er 
van overtuigd dat we een ervaren 
bestuurder krijgen. Hij is enthousiast en 
geïnteresseerd in Ooststellingwerf en zal 
dan ook zeker zijn ervaring meebrengen 
waar wij ons voordeel mee kunnen doen.  
 
Ik heb er alle vertrouwen in. 
 
Groet Jelke 
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Nog wat data om alvast te noteren 
 
1 mei viering Gewest: 
 19.30 inloop, aanvang 20.00 uur 
 Academie Franeker, Breedeplaats 1 
 
Bijeenkomst met Tim ’S Jongers, directeur 
Wiardi Beckman Stichting 

Onder voorbehoud op 26 mei a.s. 
in Ooststellingwerf 

 
Lezing stichting ‘Anita foar Fryslan’  

8 september 2023, 19.30 uur bij 
Zwarte Haan  

 
Bijeenkomst over Knarrenhofjes 

Voorlopige data 29 september of  
6 oktober in Ooststellingwerf 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
De fractie  
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Contactpersonen PvdA Ooststellingwerf 
 
Wethouder 
Jelke Nijboer, j.nijboer@ooststellingwerf.nl 
 
Raadsleden 
Bart Polpe, fractievoorzitter, fractie@pvdaooststellingwerf.nl  
Jan Vledder, raadslid, fractie@pvdaooststellingwerf.nl 
Sjonny de Jong, fractie@pvdaooststellingwerf.nl 
 
Commissieleden 
Olphert Smit, fractie@pvdaooststellingwerf.nl 
Inti Meijerhof, fractie@pvdaooststellingwerf.nl 
 
Bestuur 
Marian Jager, voorzitter 
Olphert Smit, penningmeester 
Fimke Hijlkema, secretaris 
Reika Dijkstra, bestuurslid 
U kunt het bestuur bereiken via secretaris@pvdaooststellingwerf.nl of 06-51506168 (Fimke Hijlkema)  
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